
東華三院馬振玉紀念中學 

活動通告 136/22-23 

中五級「螢亮營」 

 

敬啟者： 

爲了增進中五級同學的自我認識，訂立適切的升學目標，引發同學思考人生意義，本校為中五全
級同學舉辦訓練營。透過活動，協助中五級同學認識自己的性格特點、溝通模式，提升自我覺察，從
而計劃自己的將來及出路。有關活動詳情臚列如下： 

 

日      期 ： 七月十四日(星期五)至七月十五日 (星期六) 

地      點 ： 展能運動村(新界上水馬草壟展能運動村) 

集合時間及地點： 七月十四日下午 2:00/ 學校有蓋操場 

解散時間及地點： 七月十五日下午 2:00/ 元朗西鐵站 

交      通 ： 學校提供來回程交通 

費      用 ： 全免（每名學生$760元，全數由禁毒基金資助） 

備      註 ： 學生必須穿著學校運動服 

 

是項活動有關學生必須出席。如學生因病請假，須按校規辦理，否則作曠課論。煩請 貴家長督
促 貴子弟準時出席。請於六月三十日(星期五)或之前將已填妥之回條逕交社工郭文芳姑娘，以便
統籌辦理。如有任何查詢，請致電 2443 9333 與社工郭文芳姑娘聯絡。  

 

此致 

貴家長 

 

     東華三院馬振玉紀念中學校長 

 

 

 

 

_________________________ 謹啟 

（陳妙霞） 
二零二三年六月二十一日         

 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

                      東華三院馬振玉紀念中學                 班號:            

活動通告 136/22-23 

中五級「螢亮營」 

 

敬覆者：本人為        班學生                    之家長，已知悉上述通告之內容。本人定當
督促敝子弟準時出席活動。 

 

此覆 

東華三院馬振玉紀念中學 

 

      家長簽署：                       

 

      家長姓名：                       

 

  家長聯絡電話：                       

 

  學生聯絡電話：                       

二零二三年    月    日 

簽妥之回條請交回郭文芳姑娘 



TWGHs C.Y. Ma Memorial College 
Activity Circular 136/22-23 

‘Let’s Shine’ F5 Camp 
 

21st June 2023 
 
Dear Parents 
 
In order to help students have better career planning, our school has organised an overnight training camp 
for all S5 students. Students can know more about themselves and set attainable targets through various 
activities. The details of the camp are as follows: 
 

Date                      :  14th July 2023 to 15th July 2023 (Friday to Saturday) 

Venue                    : Community Sports Village (Ma Tso Lung, Sheung Shui, N.T)  

Gathering time and venue    : 2:00 pm on 14th July 2023 / School Covered Playground  

Dismissal time and venue     : 2:00 pm on 15th July 2023 / Yuen Long Station 

Transportation              : Coach service will be provided by the school. 

Fee                       : Free of charge 
(Full subsidy of $760/student will be sponsored by Beat Drugs Fund) 

Remarks                   : Students have to wear school PE uniform. 

 
All S5 students are required to attend the camp, and they should be in proper school PE uniform and be 
punctual. According to the school rules, a demerit will be given to students who are absent from school for 
unknown reasons. 
 
Please return the signed reply slip by 30th June 2023 (Friday) to Ms. Kwok Man Fong (the school Social 
Worker). Please free feel to contact Ms. Kwok on 2443 9333 if you have any questions.  
 
Yours sincerely 
 
 
 
 
Chan Miu Ha 
Principal 

 
Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail. 

 

 


